

BEHIND YOUR STYLE

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023

#LSF2023

Kiki Boreel, responsible fashion expert, committed model and Dutch climate ambassador for the future

Before Kiki Boreel became active as a climate activist and was officially appointed Climate Ambassador of the Future by the Ministry of Economy & Climate, she flew around the world as an international top model. The often-unsustainable fashion industry heightened her interest in sustainability and inspired her to focus on environmental science. Now Kiki has made the move from fashion model to role model, showing that climate activism and diplomacy can also go together. With her charisma and positive energy, she inspires young and old on sustainability, climate, and sustainable fashion.

Avant que Kiki Boreel ne devienne une activiste climatique et ne soit officiellement nommée Ambassadrice du Climat du Futur par le ministère de l'Économie et du Climat, elle parcourait le monde en tant que top-modèle internationale. L'industrie de la mode, souvent non durable, a éveillé son intérêt pour la durabilité et l'a incitée à se concentrer sur les sciences de l'environnement. Aujourd'hui, Kiki est passée du statut de mannequin à celui de modèle, montrant que l'activisme climatique et la diplomatie peuvent aller de pair. Grâce à son charisme et à son énergie positive, elle inspire les jeunes et les moins jeunes en matière de durabilité, de climat et de mode durable.